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Střípky ze 16. zasedání zastupitelstva obce.

Dne 16. 4. 2009 proběhlo jednání zastupitelstva obce. 
Zúčastnilo se jej 7 zastupitelů a 29 občanů obce.
Byly projednány a schváleny:
? smlouvy obce s dodavatelskými a spolupracujícími 
firmami;
?  pronájem pozemků pro účely pastvy (U Blaty);
? prodej pozemku  p.č. 1381/3 o výměře 60 m2 v k.ú. 
Slavonín (část polní cesty);
? odkoupení pozemku od soukromého vlastníka pro 
rozšíření veřejného prostranství;
? souhlas obce se změnou charakteru stavby obalovny  
Skanska z dočasné (15 let) na trvalou; 
? budoucí prodej budovaného plynovodu v lokalitě Za 
hřištěm;
?  nákup laviček a odpadkových košů;
?  stavební úpravy ulic Topolanská a Velký Klupoř;
? pracovní verze Aktualizace územního plánu obce
(změna č. 3);

Některé body podrobněji rozvádíme v tomto vydání 
Zpravodaje obce Hněvotín.

Podrobnější informace o projednávaných záležitostech 
naleznete na obecních webových stránkách v Usnesení ze 
16. zasedání zastupitelstva obce.

Jaroslav Dvořák, starosta

Kdy konečně zahájíme rekonstrukci ulic 
Topolanská a Velký Klupoř?
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Částečně jsme Vás o situaci informovali již v minulém 
Zpravodaji. 
S konkrétní budoucí podobou ulice Topolanská se mohli 
občané seznámit na posledním 16. veřejném zasedání 
zastupitelstva obce. Jedná se o úpravu chodníku 
vedoucího od budovy základní školy až k hlavnímu 
vchodu do sportovního areálu FC Hněvotín, zbudování 
podélných stání pro parkování vozidel, výměnu 
obrubníků a předlažby, úpravu kanalizačních vpustí, 
vyřešení zastávek autobusů apod. To vše především k 
zajištění větší bezpečnosti chodců a zejména dětí. Proto 
bychom chtěli práce ukončit do konce prázdnin.

Následně se naše pozornost přesune na ulici Velký 
Klupoř. V roce 2007 jsme řešili havarijní stav opěrné zdi a 
dílčí úpravy východní strany ulice. Nyní probíhá územní 
řízení, ve kterém je řešena podoba chodníku už od hlavní 
křižovatky, podélná stání vozidel mimo komunikaci a 
odvedení srážkových vod. Vše by mělo být dokončeno v 
listopadu 2009.
V obou ulicích budou provedeny terénní úpravy a 
samozřejmě bude,  ve spolupráci se Správou silnic 
Olomouckého kraje, položena nová vrstva živice. 
Předpokládané náklady na obě akce činí 5 miliónů korun.

Miloslav Antl, místostarosta

Parkové úpravy v obci.

V polovině měsíce dubna započala firma KOTEK-
zahradnictví z Bohuňovic s terénními úpravami, s 
výsadbami stromů,  keřů,  květin a se zatravněním v části 
Kout a okolí kostela. Tyto parkové úpravy souvisí s 
konečnou úpravou veřejných prostranství.
Obec bude pokračovat v úpravě prostorů parku před 
obecním úřadem, u hasičské zbrojnice a samozřejmě i 
následnou výsadbou zeleně po ukončení rekonstrukcí v 
ulicích Topolanská a Velký Klupoř. Zatím jsme vyčlenili 
na tyto práce částku ve výši 100 000,- Kč.

Iveta Macounová

Rozhodnutím prezidenta republiky byly vyhlášeny volby 
do Evropského parlamentu na území České republiky 
na pátek 5.června 2009 od 14.00 do 22.00. hod a v 
sobotu 6.června 2009 od 8.00 do 14.00 hod. V obci 
Hněvotín je jeden volební okrsek a hlasování proběhne v 
sále Kulturního domu. Občané, kteří nebudou moci 
hlasovat v Hněvotíně, mohou požádat o vydání voličského 
průkazu a to nejpozději 15 dnů před volbami. Voliči, kteří 
se ze zdravotních důvodů nemohou dostavit do volební 
místnosti, mohou zažádat o hlasování do přenosné 
volební schránky, a to buď v kanceláři obecního úřadu 
(tel. 585 944 808) nebo prostřednictvím jiné osoby ve 
dnech voleb přímo u volební komise. 
Více informací k těmto volbám můžete získat na 

,  Evropské volby.
Iveta Vyroubalová

www.mvcr.cz

Volby do Evropského parlamentu.

http://www.mvcr.cz
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Obecní samospráva.

Proč souhlas s obalovnou firmy Skanska?
Kdy dojde na ulice Velký Válkov, Malý 

Válkov a Malý Klupoř?

U ulic uvedených v titulku bylo prozatím provedeno 
zaměření a nyní je zpracovávána projektová dokumentace 
na tyto stavební úpravy. Největším problémem je řešení 
parkovacích míst se současným zajištěním volného 
průjezdu těmito komunikacemi. Za stávající situace je  
velkým problémem zabezpečit v případě potřeby i průjezd 
vozidel hasičské záchranné služby. Nalezneme-li 
optimální řešení ve spolupráci s občany žijícími v těchto 
ulicích, předpokládáme provedení rekonstrukcí v roce 
2010.

Jaroslav Dvořák, starosta

Moc se nám do toho nechtělo. Původní žádost firmy o 
změnu stavby obalovny z dočasné na trvalou jsme na 15. 
zasedání zastupitelstva obce zamítli. Byl jsem však 
zastupiteli pověřen k dalšímu jednání. To proběhlo.
Společnost Skanska DS a.s. smluvně nabídla obci 
bezúplatnou opravu komunikací o celkové délce  1 750 
metrů a šířce 6 metrů. To by obci  umožnilo dořešit v 
příštím roce opravy ulic Velký Válkov, Malý Válkov, Malý 
Klupoř, K Floriánku a zejména nápravu havarijního stavu 
komunikací Za školou a u firmy Famo. Zdarma nám již 
opravili vozovku u bývalé firmy Kalorie a po ukončení 
rekonstrukce mateřské školky opraví silnici od kostela po 
potok, kde plánujeme využití prostoru pro vyznavače 
skateboardů a inlineového bruslení.
Obaloven jsou v republice desítky. Silnice chceme všichni 
nové, ale někteří se ptáte, proč si to oni nepostaví někde 
jinde u sousedů. Dnes obalovna stojí a její hodnota činí 
desítky miliónů korun. Produkovala by i bez našeho 
stanoviska až do roku 2020.

Je to něco za něco? Ano, je! Máte-li jiný recept, jak sehnat 
na komunikace peníze, rádi si necháme poradit. Obec je 
přitom jen účastníkem řízení a naše záporné stanovisko 
by vůbec nemuselo být v konečném důsledku rozhodující.
Opravdu jsme při našem rozhodování zvážili všechna pro 
a proti. Před vlastní výstavbou v roce 2004 panovaly 
obavy občanů ze zápachu a navýšení dopravy v obci. Nyní 
ani vlastně neregistrujeme, že tu obalovna, splňující 
nejpřísnější kriteria, vůbec je. Doprava kameniva je v 
drtivé většině případů realizována po rychlostní 
komunikaci R-35.
To, co dopravně nejvíce zatěžuje obec, je Skanska – 
betonárka. Je to ale úplně jiný podnik a  zastupitelé budou 
muset tento problém v nejbližší době také řešit.

Jaroslav Dvořák, starosta

Obec – plátce DPH.

Vzhledem k úpravě zákona o dani z přidané hodnoty se 
stane Obec Hněvotín od 1. 5. 2009 plátcem DPH.
Obec to samozřejmě administrativně zatíží. Na straně 
druhé nám to umožní navrácení DPH za akce z roku 2008 
(rozšíření a opravy vodovodu a splaškové kanalizace) a 
také tuto daň odečítat z plánovaných akcí do budoucna.

Iveta Vyroubalová

Naši obec navštívili úředníci Evropské
unie a Olomouckého kraje.

Dne 25. března 2009 nás navštívil Tomáš Kuchtík (SR), 
zástupce generálního ředitelství pro regionální politiku 
Evropské komise. Cílem jeho cesty byla prohlídka 
projektů hrazených z Evropských fondů. Doprovázeli ho i 
zástupci Regionální rady regionu soudržnosti Střední 
Morava, která je poskytovatelem dotace. Při své návštěvě 
Zlínského a Olomouckého kraje navštívili město Zlín, 
Přerov a naši obec Hněvotín.
U nás realizujeme projekt „Revitalizace veřejných ploch v 
obci“, což je úprava veřejných ploch v části obce Kout za 

kostelem. Po prezentaci na obecním úřadě se šli společně 
se starostou a místostarosty podívat přímo na místo 
stavby. Dle jejich slov byli s akcí spokojeni, projekt se jim 
líbil. Mimo to se velmi živě zajímali o život v obci a 
Strategický plán rozvoje obce na další léta.

Iveta Vyroubalová

duben 2009
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Zahájení prací v lokalitě Za hřištěm.

Jelikož se počasí umoudřilo, byly v měsíci dubnu  
zahájeny práce v lokalitě Za hřištěm. Smluvní povinností 
obce v této oblasti je vybudování inženýrských sítí a 
komunikací. 
Práce začaly vytěžením ornice v hloubce cca 30 cm na 
místě všech budoucích komunikací. Tato vytěžená ornice 
bude použita z části na terénní úpravy v obci (Kout,  
parkové prostory před Obecním úřadem a další),  z části 
na rekultivaci skládky ve Skalách a část bude uložena pro 
potřebu obce na dokončení terénních úprav  v lokalitě Za 
hřištěm.

Po této etapě budou zahájeny práce spojené s výstavbou 
inženýrských sítí - dešťové a splaškové kanalizace, 
přívodu pitné vody, plynu, elektrické energie a zbudování 
veřejného osvětlení. Vše by mělo být hotovo v měsíci 
červnu tak, aby se jednotliví stavebníci mohli na sítě 
napojit. S ohledem na velký počet přípojek, které si hradí 
stavebníci sami, chce obecní úřad tyto práce koordinovat 
tak, aby byl maximální počet stavebníků připojen dříve, 
než se budou dělat na komunikacích podkladové vrstvy.   

Tomáš Dostál, místostarosta

Pokračuje rekonstrukce budovy
mateřské školy.

V březnu a dubnu pokračovaly v budově MŠ velice 
náročné stavební práce – výměny celých stropů v prvním 
patře a u půdních prostorů. Při rozebírání stropů se totiž 
zjistilo, že trámy v části budovy staré cca 200 roků jsou v 
místě uložení v obvodových stěnách úplně ztrouchnivělé a 
nezávislý statik po složitých technických jednáních 
rozhodnul o celkové výměně stropních konstrukcí. 

Tato změna proti původnímu plánu, kterým byla výměna 
některých trámů a statické zabezpečení, opravu o cca 1 
milión Kč prodraží. Ale podle stavu v jakém stropy byly 
moc variant nebylo. Doufáme, že jsme tímto velkým 
zásahem do statiky staré budovy zabránili případným 
budoucím problémům se stropy.  
I s ohledem na časový skluz, který byl vyvolán novým 
řešením stropů, práce pokračují tak, aby byl plánovaný 
termín dokončení, konec srpna, splněn. Všechny práce, 
které se provádějí v prostorech nad stále fungující 
školkou, se provádějí kvůli bezpečnosti pouze o 
víkendech. Tyto práce zabezpečují souběžně s našimi 
obecními pracovníky i zaměstnanci dodavatelské firmy. 

Tomáš Dostál, místostarosta 

Nákup laviček a košů na odpadky.

Pro další zvelebování obce a životního prostředí rozhodli 
zastupitelé obce o zakoupení laviček, venkovních  košů na 
odpadky a košů na psí exkrementy.
Materiál se již naváží a bude instalován do konce měsíce 
května. Mimo hezčího prostředí si od tohoto opatření 
slibujeme především čistější chodníky a veřejná 
prostranství v obci.

Jaroslav Dvořák, starosta

duben 2009
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V tomto školním roce se poprvé děti 1.- 3. ročníku 
účastnily školy v přírodě, přesněji řečeno Týdne 
ekologické výchovy, který se konal v centru ekologické 
výchovy Sluňákov v Horce nad Moravou.

Pobyt byl zahájen 16. března, kdy se děti  ráno rozloučily s 
rodiči – nutno dodat, že pro některé nebylo loučení 
jednoduché. Ale na slzy a smutek nebylo naštěstí mnoho 
času. Za chvíli jsme dorazili na místo a všechny čekalo 
milé překvapení – velmi pěkné a atraktivní prostředí 
Sluňákova. Děti se rychle ubytovaly a ještě během 
dopoledne je čekala první část vzdělávacího projektu, 
během které byly seznámeny s výukovou náplní celého 
týdne.
Výuka byla vždy vedena hravou formou, její podstatná 
část se konala přímo v přírodě. Pobyt dětí byl plný her, 
soutěží a zajímavých aktivit, proto nám všem velmi rychle 
utekl a najednou tu byl  poslední večer. Během něho byly 
oceněny všechny děti, protože si pochvalu a odměnu 
opravdu zasloužily.
Chci poděkovat také pedagogům – Věře Vymlátilové a 
Daně Andrlíkové za celodenní péči o děti, paní Jiřině 
Cáhlíkové, která se starala o zdraví všech zúčastněných a 
konečně paní Idě Vojáčkové, která bděla nad nerušeným 
spánkem dětí. Díky jim se týden vydařil a věřím, že na něj 
budou všichni rádi a dlouho vzpomínat.

Chtěla bych také touto cestou poděkovat paní ing. Marii 
Janákové, panu ing. Borisi Janákovi, panu ing. Michalovi 
Edlovi, paní Simoně Kaplánkové, SRPŠ při ZŠ Hněvotín a 
Obecnímu úřadu Hněvotín, kteří věnovali sponzorský 
příspěvek na pobyt dětí ve Sluňákově. Náklady na tento 
pobyt se tak díky sponzorům podařilo snížit o více než 
1000,- Kč na každé dítě. Děkujeme!

Ivana Filkászová

V pátek 27. března jsme si na naší škole připomněli Den 
učitelů – výročí narození Jana Amose Komenského dne 
28. 3. 1592.
Ten den žáci 7. a 9. třídy první tři vyučovací hodiny učili 
své mladší spolužáky na 1. stupni . Využili při výuce všech 
moderních pomůcek a osobního šarmu, takže se jejich 
malým žáčkům hodiny tak líbily, že se jim ani nechtělo 
končit.

Vlasta Nováková, statutární zástupce ředitele

Týden ekologické výchovy.

Základní škola a Mateřská škola.

Den učitelů.

Dne 7. dubna 2009 navštívili všichni žáci hněvotínský 
kostel. Pan farář nám poutavě vyprávěl, jak a proč se 
vlastně slaví Velikonoce. Také jsme se dozvěděli plno 
různých zajímavostí, které jsou s těmito křesťanskými 
svátky spojeny. Všem se návštěva a prohlídka kostela 
líbila.
Kateřina Ječmeňová a Kateřina Koníčková, žákyně 7.třídy

V říjnu roku 2008 jsme se rozhodly, že zpestříme školní 
rok vydáváním časopisu. A jak jsme řekly, tak se také stalo. 
Vzhledem k množství práce, kterou tato činnost obnáší, 
jsme uspořádaly konkurz pro výběr nových redaktorů a v 
listopadu vyšlo první číslo Edenu. 
Ptáte se, proč 
z r o v n a  E d e n ?  
Dlouho jsme se 
n e m o h l y  
rozhodnout, ale 
pak jako blesk z 
č i s t é h o  n e b e  
p ř i š l a  h o d i n a  
l i t e r a t u r y  a  
seznámení s Biblí. 
A jak jistě víte, 
B i b l e  z a č í n á  
k a p i t o l o u  o  
Adamovi a Evě, 
kteří žili v ráji 
zvaném Eden. Po 
přečtení textu v 
čítance jsme se na 
sebe podívaly a 
věděly, že Eden je 
ten pravý název.
Školní časopis má také vlastní znak, ve kterém leží 
uprostřed jablko, jež je typické ovoce v ráji, dva listy po 
obou stranách, které znázorňují měsíc založení, v horní 
části loga název časopisu a v dolní části rok založení.
Pro tento školní rok se redakční tým skládá ze sedmi žáků 
7., 8.  a 9. třídy, a to z redaktorů: Terezy Koníčkové, 
Michaely Krikelové, Jiřího Moláčka, Pavly Polákové, 
Pavla Šlosara a dvou šéfredaktorek: Veroniky Koníčkové a 
Ivety Opichalové. Prozatím jsme vydali tři čísla, z toho 
jedno dvojčíslo.
Vaše případné dotazy a připomínky zasílejte na
e-mailovou adresu .

Veronika Koníčková a Iveta Opichalová, žákyně 8.třídy 
casopis.eden@email.cz

duben 2009

Návštěva kostela.

Školní časopis Eden.

mailto:casopis.eden@email.cz
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V okresním kole soutěže reprezentovali školu tři žáci 9. 
třídy. M. Krikelová ve své kategorii zvítězila, J. Moláček 
obsadil 5. místo a P. Šlosar 8. místo. K výborným 
výsledkům blahopřejeme.

Jaroslava Bajgarová, zástupce ředitele

Soutěž v německém jazyce.

Základní škola a Mateřská škola.

Zápis dětí do mateřské školy.

duben 2009

Den Země.

Ve středu 22. 4. proběhl v naší škole projektový den s 
názvem Den Země. Tento projekt pro nás připravily naše 
paní učitelky. Jednalo se o ekologicky zaměřený projekt, 
t a k ž e  j s m e  z a j í m a v o u  f o r m o u  a b s o l v o v a l i  
environmentální výchovu prolínající se do většiny 
školních předmětů. Projekt zahájila paní ředitelka 
úvodním slovem o historii Dne Země, poté předala slovo 
p. uč. Klusákové, která nás seznámila s organizací.

Paní učitelky si nás rozdělily do šesti smíšených skupin 
složených z žáků 4. – 9. třídy (žáci 1. – 3. třídy měli 
samostatný program). Po rozřazení následovalo 
promítání videokazet o obalech a obalových materiálech, 
o sběru a třídění komunálního odpadu. Po shlédnutí videa 
a DVD jsme měli přestávku na svačinu a pak už jsme se po 
skupinkách vydali do „terénu“ – na školní chodby, do 
přilehlého parčíku a okolí školy. V těchto prostorech měly 
paní učitelky připravené jednotlivá stanoviště, kde jsme 
plnili různé úkoly – zakreslovali do map světadílů, tvořili 
plán naší obce, sbírali odhozené odpadky a správně třídili, 
řešili fyzikální úkoly, hráli si na zvířátka a povídali si o 
jejich ochraně, seznamovali se s ekologickými 
organizacemi, atd.

Tento školní den byl pro nás zajímavý a poučný. Přírodu a 
životní prostředí naší planety je nutné chránit a to 
nejenom v Den Země, ale po celý rok!

žáci ZŠ Hněvotín

V pátek 13. března proběhl zápis dětí do mateřské školy. 
Zapsáno bylo 35 dětí, všechny děti byly přijaty. V září 
nového školního roku nastoupí 26 nových dětí, 9 dětí 
nastoupí k 1. 1. 2010.

Velikonoce.

Před letošními Velikonocemi jsme měli v naší mateřské 
škole napilno. Velikonoční atmosféru navozovala výzdoba 
interiéru mateřské školy. 

Měli jsme hodně námětů pro tvořivé činnosti. S chutí jsme 
se pustili do zdobení kraslic, výroby zajíčků a kuřátek. Z 
výrobků dětí paní učitelky vytvořily velikonoční výstavku. 
Nechybělo ani vyprávění o slepici, kuřátkách, zajíčkovi a 
zpěv jarních písniček. Děti si s radostí domů odnesly 
vlastnoručně vyrobené dekorace.

Jarmila Dostálová, vedoucí učitelka

Žáci 1.-3. ročníku měli svůj samostatný program. Výsledkem jejich 
činnosti byla obrovská maketa zeměkoule s některými kontinenty. 
Do nich žáci dle svého úsudku zakreslili symboly typické pro danou 
oblast. Po obvodu zeměkoule nakonec umístili vlastní podobizny.
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Obecní úřad Hněvotín ve spolupráci s Občanským 
sdružením Diakonie Broumov bude ve středu 3. června 
2009 od 9.00 do 11.00 a od 16.00 do 18.00 hodin a 
v sobotu 6. června od 9.00 do 11.00 hodin v bývalé 
mandlovně (u hasičské zbrojnice) opět pořádat 
humanitární sbírku.
Sbírá se hlavně letní a zimní dámské, pánské a dětské 
oblečení, lůžkoviny, prostěradla, ručníky, utěrky, záclony, 
látky, peří, péřové a vatové přikrývky, polštáře a deky. V 
letošním roce nám o.s. Diakonie Broumov sdělilo, že se jí 
podařilo zajistit odbyt na veškerý textilní materiál a proto 
můžete přinést veškeré textilní ošacení. Věci prosím 
zabalte do igelitových pytlů nebo do krabic.
Děkujeme za vaši pomoc, pomůžete tím materiálně 
sociálně potřebným občanům. Současně pomůžete 
vytvořit pracovní místo pro obtížně umístitelné občany na 
trhu práce, kteří třídí nepoužitelný textil k dalšímu 
průmyslovému zpracování. V neposlední řadě ochráníte 
životní prostředí, jelikož by tento textil skončil v 
komunálním odpadu.

Jana Svobodová

Aktuálně. duben 2009

Humanitární sbírka.

Ochranou dřevin rostoucích mimo les (i jejich kácením) se 
zabývá zákon č. 114/1992 Sb.,  a vyhláška 395/92 Sb. 
Kdo potřebuje povolení ke kácení a kdo jej 
vydává?
Chceme-li pokácet nějakou dřevinu, potřebujeme k tomu  
povolení obce v jejímž katastru se pozemek s dřevinou 
nachází. Povolení není třeba ke kácení dřevin na 
pozemcích, které jsou ve vlastnictví fyzických osob, 
jestliže pozemky užívají a jde-li o stromy  o obvodu kmene 
do 80 cm ve výšce 130 cm. Právnická osoba potřebuje 
povolení ke kácení na veškeré dřeviny. Pokud je 
žadatelem nájemce pozemku, musí mít souhlas od 
vlastníka (pokud je vlastníků více, jsou nutné souhlasy 
všech).

Kdy se může kácet?
Období určené ke kácení dřevin je období vegetačního 
klidu. Trvá obvykle od začátku listopadu do konce března, 
záleží ale na průběhu zimy, dokud stromy nezačnou 
chystat nové rašení a rozkvět a ptáci osazovat svá hnízda.
Co je třeba doložit k žádosti?
K žádosti o povolení ke kácení (je k dispozici na obecním 
úřadu) je nutno předložit výpis z katastru nemovitostí 
dokládající, že je žadatel vlastníkem  pozemku a snímek 
pozemkové mapy se situačním nákresem umístění 
dřeviny, kterou chce žadatel pokácet.
Obecní úřad  může ve svém rozhodnutí o povolení kácení 
dřevin uložit žadateli přiměřenou náhradní výsadbu ke 
kompenzaci ekologické újmy vzniklé pokácením dřevin. 
Současně může uložit následnou péči o dřeviny po 
nezbytně nutnou dobu, nejvýše však po dobu pěti let.
Povolení ke kácení dřevin není třeba, je-li jejich stavem 
zřejmě a bezprostředně ohrožen život či zdraví nebo 
hrozí-li škoda značného rozsahu. Ten, kdo za těchto 
podmínek provede kácení, oznámí je obecnímu úřadu do 
15 dnů od provedení kácení. Tyto dřeviny je samozřejmě 
možné pokácet i mimo dobu vegetačního klidu.

Jana Svobodová

Kácení dřevin.

Očkování psů proti vzteklině.

Pravidelné očkování psů proti vzteklině proběhne jako 
každý rok před Kulturním domem během měsíce května.
Konkrétní termín bude upřesněn v místním rozhlase. 

Jana Svobodová

Sběr odpadu.

Sběr nebezpečného a objemového odpadu v naší obci 
proběhne v sobotu  16. května 2009 od 8.00 hodin 
do 9.30 hodin před Kulturním domem.
Druhy odpadů: desinfekční prostředky, kosmetické 
přípravky, absorpční činidla, filtry nasycené olejem, 
olověné akumulátory, nikl-kadmiové akumulátory, ojeté 
pneumatiky, oleje, mazací tuky, staré nátěrové hmoty, 
klížidla a lepidla, ředidla, mořidla a rozpouštědla, 
kyseliny, hydroxidy, detergenty, odmašťovací přípravky, 
fotochemikálie, staré léky, pesticidy na hubení škůdců, 
postřiky, baterie, monočlánky, zářivky, výbojky, zařízení s 
obsahem chlorofluorouhlovodíků, elektrotechnický 
odpad (např. televizory, rádia, vysavače, fény, roboty, 
apod.), drobné plastové předměty, objemný odpad (např. 
matrace, koberce, linolea, křesla, kočárky, plastové vany, 
kufry, sedačky z automobilů). 
Na podzim se tato sběrová sobota bude konat  10. října 
2009  od 8.00 do 9.30 hodin.

Jana Svobodová

O sběrové soboty je v naší obci vždy enormní zájem. Je až s podivem, 
co vše dokážeme za půl roku nashromáždit.

Po vykácení topolů na hřišti FC se ukázalo, jak byly některé kmeny 
prohnilé.
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Aktuálně.

Ze sousedského života.

Vadí vám, že větve ze sousedova stromu přesahují 
na váš pozemek?
Majitel stromu musí větve odstranit nebo to dovolit vám a 
to ve vhodné vegetační době. Přepadlé ovoce zůstává 
majetkem majitele stromu.

Vadí vám hluk z domácích strojů, např. 
cirkulárky?
Činnost, která je zdrojem hluku, lze v zásadě provádět v 
denní době, musíte pouze dodržovat noční klid. Jiná 
omezení daná vyhláškou obec Hněvotín nemá.

Co dělat, když způsobíte sousedovi škody na 
majetku?
Jste povinen mu škodu nahradit, jinak na vás může podat 
žalobu a pokud je škoda úmyslná, hrozí vám trest odnětí 
svobody až do pěti roků.

Chcete přeměnit své pole na zahradu?
Nejprve musíte požádat o změnu kultury, teprve po 
kladném vyřízení můžete změnu provést, jinak se 
dopouštíte přestupku.

Iveta Vyroubalová

Ještě nedávno byla  kromě věže kostela  další dominanta 
obce Hněvotín, a to komín tvarůžkárny Johanna  
Lantsche. Tato tvarůžkárna vznikla na počátku 20. století, 
přestože v té době sláva hněvotínských tvarůžkářů již 
pomalu dohasínala. 
Jako u mnoha jiných potravinářských specialit jsou i u 
tvarůžků jejich počátky nejasné a spojené s řadou legend. 
První zmínku, dokládající jejich existenci, uvádí Johann 
Kux roku 1459. Tento vynikající historik, archivář a znalec 
střední Moravy však necituje pramen,  kde uvedený údaj 
nalezl. Ve výčtu pozůstalosti Václava Edelmanna z 
Brosdorfu se vedle peněz, domů, nábytku a zbraní 
objevuje i zmínka o 25. velkých sýrech, tvarůžků za 2 zlaté. 
Tvarůžky se objevují i v řadě dalších údajů jako odměna, 
např. za kopání studny v roce 1601. Podle ústní legendy 
darovali Hanáci Leopoldu II. k jeho svatbě olomoucké 
tvarůžky. Díky vynikajícímu znalci historie Václavu 
Nešporovi víme o řadě olomouckých měšťanů, kteří se 
věnovali tvarůžkářství. O výrobě tvarůžku se vedli 
dokonce spory  mezi Němci a Čechy. Každá z těchto stran 
tvrdila, že právě oni jsou praví výrobci tvarůžků. Johann 
Czepicka z Hněvotína se zmiňuje o vyprávění starých 
hněvotínských občanů, že výrobu tvarůžků přinesli za 
napoleonských válek francouzští vojáci z Bretaně.
Původní lidový recept na výrobu tvarůžků zněl takto:
„Chceš-li, aby se ti sejrce dobře uležely, dej je do 
kamenného hrnka, ne do měděného, omyj je v dobrém 
pivu a prosol. Do hrnka dej dřívějc tři kapky křtící vody a 
devatero kvítí a pomodli se tři modlitby. Musíš tak udělat 
při úplňku měsíce, jinak to nepomůže. Hrnek ovaž šátkem 
a dej na pec …“
Existuje dokonce i seznam tvarůžkářů a prodejců v 
Hněvotíně, u některých je uveden i rok, popř. popisné 
číslo domu. Namátkou alespoň některá jména: Endl 

Vítání občánků.

Dne 18.4. 2009 byli slavnostně přivítáni do naší obce noví 
občánci. Za přítomnosti místostarosty Ing. Tomáše 
Dostála byli do obce přivítáni: Justýna Ježová, Nela 
Palkovská a Martin Slovák.Našim malým občánkům 
přejeme hodně štěstí a zdraví , jejím rodičům hodně 
trpělivosti a lásky, bez které se jejich ratolesti v tomto 
svém ranném období neobejdou. Moc pěkné vystoupení 
měli připravené pro své nové kamarády žáci naší základní 
školy.

Iveta Vyroubalová

duben 2009

Leonard, Filip František, Hrudník Antonín, Krejčí 
František, Mader Johann, Meixner Johann, Ponížil 
František, Wiesner Eduard, Zbořil Jan i Tomáš.
Výroba tvarůžků patří neodmyslitelně k historii obce 
Hněvotína. Obecní úřad by proto uvítal jakékoliv 
materiály, které se pravděpodobně nacházejí u celé řady 
občanů Hněvotína – fotografie, dokumenty, zápisy, 
pomůcky k výrobě apod. Z toho, co víme, i z takto 
získaných materiálů bychom mohli připravit výstavu  
věnovanou tvarůžkářství v naší obci. 
Prosíme proto všechny občany, aby  se zapojili do 
pátrání po historii tvarůžkářství v obci. Uvítáme i 
vzpomínky pamětníků či vyprávění z dřívějších 
dob. 

Většina textu tohoto článku byla převzata z publikace 
Hanácký kalendář 2008, autorem je Pavel Pospěch.

Milan Krejčí

Hledáme pamětníky.



Aktuálně.

Skaly plné čarodějnic.

duben 2009

V loňském roce si organizátoři  akce kladli otázku, zda  se 
podaří vytvořit novou tradici.  Dnes už můžeme směle říci,  
že slet  hněvotínských  čarodějnic  se stává pomalu a jistě 
velmi vyhledávanou akcí. Základním předpokladem pro 
její  úspěšnost je dostatečný počet čarodějnic. A jak se 
ukazuje, v naší obci je jich dostatek ve všech věkových 
kategoriích. Přestože termín sletu čarodějnic kolidoval se 
zápasy tří týmů FC Hněvotín, na čarodějnické řádění 
i přesto zavítalo  mnoho návštěvníků nejen z naší obce, ale 
i širokého okolí. Již vloni jsme si pochvalovali  jedinečné  
prostředí  hněvotínských skal, které je  pro takovou akci 
naprosto ideální, neboť splňuje všechny normy  určené 
Evropskou čarodějnickou unií. Zvlášť kladně je 
hodnocena dostatečná přistávací dráha, neboť
i čarodějnice stále modernizují svůj vozový park. Navíc
i letos perfektně  vyšlo počasí, které přímo lákalo k účasti 
na této akci. 

Slet čarodějnic začal již tradičně jízdou vybraných 
čarodějnic  koňským povozem. Zároveň byla tato spanilá 
jízda i pozvánkou na akci. Že se to neminulo účinkem, bylo 
poznat již při příchodu na místo samé. Z dálky byl slyšet 
hlahol a povykování  malých i velkých čarodějnic,  které 
tak dávaly najevo radost z úspěšného přistání. Na konci 
přistávací dráhy byla vysoká hranice, která byla 
slavnostně zapálena v 16,00 hodin. Tím začal  taneční rej  
čarodějnic, které se snažily zaujmout porotu i všechny 
přítomné.
Celý program zábavného odpoledne řídil diskžokej, který 
povzbuzoval tančící čarodějnice a lákal děti na nejrůznější 
soutěže. Ty byly  připraveny na několika stanovištích. Děti 
si mohly vyzkoušet střílení lukem, skákání v pytli nebo  
zdolávaly  překážkovou dráhu. Za povzbuzování  rodičů a 
dalšího příbuzenstva se snažily o co nejlepší výkon, jenž 
byl poté  oceněn sladkou odměnou. Mezitím proběhla i 
soutěž starších čarodějnic v nafukování balónků až do 
prasknutí. Děti se mohly projet na koních, namlsat se 
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sladkostí z obchodu od Mlčochů, pro všechny bylo 
připraveno občerstvení. Zvláště u udírny, kde obsluhovali 
dva zasloužilí čerti, bylo stále narváno a každý si 
pochvaloval  po čertech  dobrý kabanos. 
Po posledním tanečku už došlo na slavnostní vyhlašování 
nejlepších masek. Porota neměla vůbec  lehkou úlohu, 
odměnu by si zasloužili všichni, kteří nelitovali času ani 
námahy spojené s přípravou kostýmů. I obecenstvo 
tipovalo případné vítěze a s napětím očekávalo verdikt 
poroty. Pět nejzdařilejších masek bylo odměněno, jak 
jinak, než figurkou čarodějnice.  Po slavnostním vyhlášení  
pokračoval volný program pro všechny zúčastněné. 
Některé čarodějnice, zvláště ty menší, odfrčely domů, ale 
převážná část jich zůstala. Postupně se všichni  přemístili 
nahoru k občerstvení, kde se hodnotilo, pilo, jedlo a 
hodovalo.  Zazněla kytara, ozval se zpěv a příjemná hudba 
tak dovršila celé vydařené odpoledne. Zapadající slunce 
pak dotvořilo celé akci báječnou atmosféru. 

Naděžda Krejčí
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Zájmové organizace.

Oznámení Římskokatolické farnosti Hněvotín.

duben 2009

Pozvání na koncert duchovní hudby
V neděli 31. května 2009 v odpoledních hodinách se bude 
konat v našem kostele sv. Leonarda v Hněvotíně koncert 
duchovní hudby. Účinkovat bude mužský vokální sbor 
Nešvera z Olomouce. Po varhanním vstupu a sólovém 
tenoru s doprovodem varhan zazní latinské zpěvy Jubilate 
Deo, O Domine Jesu Christe, Ave verum corpus, Ecce 
quomodo moritur justus, O sanctissima, Ave Maria od 
Schmery, Palestriny, Mozarta, Händla, Picky a Nešvery. 
Dále zazní české vokální skladby Modlitba, Utonulá, Svatý 
Václave, Spravedlivý pokvete, Hymnus noci, Z osudu 
rukou, Kristův vjezd do Jeruzaléma od Smetany, 
Křížkovského, Bendla, Nešvery, Beethovena, Foerstra a 
Picky. Přijďte si poslechnout sbor, který zde ještě 
nekoncertoval, zato však již déle než 50 let provozuje 
vážnou vokální hudbu v koncertních sálech, divadlech i 
kostelech v České republice i v zahraničí. Vstupné na 
koncert bude dobrovolné, podrobný program koncertu 
bude uveden na plakátech i na letáčcích v kostele.

Pořad významných církevních slavností 
a svátků v květnu a červnu 2009

1. května – Svátek sv. Josefa, dělníka – bohoslužba v 
kostele v 18 hodin
6. května – Památka sv. Jana Sarkandra, kněze a 
mučedníka – městská pouť k sv. Janu Sarkandrovi v 
Olomouci – možnost návštěvy Sarkandrovy kaple v 
Olomouci
9. května – Diecézní pouť k sv. Janu Sarkandrovi v 
Olomouci – bohoslužba v katedrále sv. Václava v 10 hodin 
dopoledne spojená s vyznamenáním zasloužilých 
diecezánů
20. května – Adorační den farnosti Hněvotín – 
bohoslužba v kostele v 18 hodin
2l. května – Slavnost Nanebevstoupení Páně – 
bohoslužba v kostele v 18 hodin
31. května – Slavnost Seslání Ducha svatého (Hod Boží 
svatodušní) - bohoslužba v kostele v 8.30 hodin, duchovní 
koncert v kostele v 15 hodin
11. června – Slavnost Těla a Krve Páně (Božího těla) – 
bohoslužba v kostele v 18 hodin
14. června – Slavnost prvního svatého přijímání dětí a 
oslava eucharistie – bohoslužba v kostele v 8.30 hodin, 
pak eucharistická adorace a požehnání
19. června – Slavnost Nejsvětějšího Srdce Ježíšova – 
bohoslužba v kostele v 18 hodin
29. června – Slavnost sv. Petra a Pavla, apoštolů – 
bohoslužba v kostele v 18 hodin

P. Eduard Krumpolc, farář

Poděkování za příspěvek obce Hněvotín 
na restaurování kříže

Římskokatolická farnost Hněvotín děkuje tímto Obci 
Hněvotín za poskytnutý příspěvek z rozpočtu obce na 
restaurování kamenného kříže u vstupní brány kostela ve 
výši 80.000,- Kč. Celková oprava kříže má stát přibližně 
220.000,- Kč. Krajský úřad Olomouckého kraje by měl na 
tuto opravu přispět částkou 60.000,- Kč, far-
nost Hněvotín uhradí zbývající částku v přibližné
výši 80.000,- Kč.

Již mnohokrát jste ve Zpravodaji mohli číst o myslivecké 
činnosti zlepšující životní prostředí a krajinu v našem 
okolí. I letošní jaro jsme přivítali společnou brigádou, při 
které jsme vyčistili a ošetřili výsadbu nového remízku.  
Bez techniky, kterou mezi sazenicemi keřů nelze použít, 
jsme vytrhali suchou buřinu a opravili shozené části 
oplocení. 

Rostliny, které nepřečkaly zimu, jsme nahradili novými a 
kolem již pučících stromků byl obnoven mulč, zabraňující 
prorůstání plevele. Dvacet párů rukou se činilo bez ohledu 
na nepřízeň počasí, neboť si dobře uvědomujeme, že 
každý vysazený strom či keř nám pomůže dosáhnout toho, 
abychom kolem sebe měli více pěkné přírody.  Také proto 
jsme velice rádi, že nás v tomto úsilí podporuje naše obec a 
že jsme dokázali najít společnou řeč i se zemědělci. 
Děkujeme všem, kteří nám pomáhají nebo alespoň 
chápou nezbytnost naší péče o přírodu, která se jistě 
dotýká každého z nás.

Stanislav Ošťádal

Myslivci pracují pro naši přírodu.

Pozvánka na Myslivecké hrátky.

V minulém roce naše myslivecké sdružení uspořádalo v přírodním areálu bývalého lomu první Myslivecké hrátky, které měly velmi 
kladný a pro nás povzbuzující ohlas.  I letos bychom vás tedy velice rádi pozvali na toto hravé odpoledne s pestrým doprovodným 
programem. V tuto chvíli se již můžete těšit třeba na loutkové divadlo Tilia, na sokolníky s vycvičenými dravci, na myslivecké 
trubače, na projížďku v koňském sedle nebo v kočáře, ale i na nové hry a soutěže, které bude provázet profesionální moderátor. 
Novinkou bude jistě zajímavé představení s ukázkami historických zbraní a výstava loveckých trofejí. Nebude chybět ani oblíbená 
stezka přírodou, ve které oceníme nejzdatnější „přírodovědce“ v různých věkových kategoriích. Pro všechny hosty bude také 
připraveno bohaté občerstvení se spoustou dobrého jídla a pití. 
Věříme tomu, že se nám podaří druhé Myslivecké hrátky posunout zase o kousek dál a že pro vás budou hezkým zážitkem a příjemně 
stráveným odpolednem. Nezapomeňte si tedy poznačit do kalendáře, že v sobotu 13. června se ve Skalách konají 
Myslivecké hrátky, na kterých určitě nesmíte chybět!

Stanislav Ošťádal
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Akceschopnost zásahové jednotky stoupá.

Začátkem letošního roku byla významně navýšena 
akceschopnost zásahové jednotky Sboru dobrovolných 
hasičů v naší obci pořízením automobilové požární 
stříkačky CAS 25. 

Vozidlo má na podvozku zn. Škoda 706 RTHP 
prodlouženou kabinu pro řidiče a sedm členů posádky, 
čerpací zařízení s náhonem, pěnotvorné zařízení a účelově 
řešenou karosérii, která současně tvoří skříně pro požární 
příslušenství a čerpací zařízení. Dále je vybaveno majáky 
modré barvy, dvoufrekvenční sirénou a osvětlením. 
Speciální výbava patří mezi jeho nezbytnou součást a 
napomáhá pro usnadnění samotného zásahu. Zkrácené 
označení CAS 25 znamená, že se jedná o cisternovou 
automobilovou stříkačku s 
jmenovitým průtokem vody 
2 500 litrů za minutu při 
dopravní výšce 80 metrů a o 
s a c í  v ý š c e  1 , 5  m e t r u .  
Pohotovostní váha vozu je 13 
570 kg a k jeho obsluze stačí i 
jen jeden hasič. 
Stříkačka je považována za 
speciální požární vozidlo 
určené k hašení požárů v 
místech s nedostatkem vody. 
Může se pohybovat jak na 
silnici, tak i na udržovaných 
cestách se  zpevněným 
povrchem. V nutných případech lze vozidlo použít i na 
nezpevněném lesním porostu, protože má možnost 
využití náhonu na všechna čtyři kola. Vůz byl vyroben v 
roce 1983 v tehdejším Národním podniku požární 
ochrany ve Vysokém Mýtě. Ve své době mohl ve své 
kategorii směle konkurovat i jiným vozidlům a to nejen 
kvalitou značky Škoda, ale i všestranností v terénu, kterou 
docela jistě oceníme i u nás. 
Stříkačku v roce 1999 odkoupila obec Tršice od 
Hasičského záchranného sboru Olomouckého kraje. Po 
sedmi letech provozu mělo dojít k její celkové 
rekonstrukci, která nakonec uskutečněna nebyla. To byl 
impulz pro náš sbor. Návrh na odkoupení byl obecním 
úřadem schválen a v minulém byla odbornou firmou 
provedena generální oprava vozu. Na celkových 
nákladech opravy ve výši 291 000 Kč se finančně podílel i 
Olomoucký kraj částkou 50 000 Kč. Při předávání vozu 

Již druhým rokem se v sobotu 18.4. 2009 pod záštitou 
Českého svazu žen konal zájezd do maďarských lázní 
Györ. Tyto lázně se nacházejí 60 km jižně od Bratislavy a 
byly otevřeny v roce 2003. 

Zúčastnění si mohli užívat nejen krásného slunečného 
počasí, ale především skvělého koupání v termálních 
bazénech s léčivou vodou. Řada z nich, hlavně děti, také 
využila různé atrakce, jako jízdu na tobogánech, 
protiproud, masážní proudy a podobně. Mnozí se 
občerstvili v restauracích a barech, kde mohli ochutnat 
místní speciality i míchané nápoje. Zájezd se všem moc 
líbil a dík patří především organizátorům.

Bohumila Kuzníková

Za koupáním do Maďarska.

našemu sboru jsme se tak symbolicky vrátili o 26 let 
zpátky, protože nám nezáleží na tom, kdy byl vůz vyroben 
ale na tom, co umí a dovede.
Dalším důležitým faktorem 
a k c e s c h o p n o s t i  S b o r u  
dobrovolných hasičů jsou hasící 
hydranty rozmístěné po obci. Je 
jich 37 a příslušníci zásahové 
jednotky provedli v první polovině 
měsíce dubna jejich kontrolu. 
Zároveň proběhlo odkalení větví vodovodu a označení 
hydrantů modrou barvou. Funkčních a použitelných k 
hašení požáru je jich přibližně 60%. Opravu zbývajících, 
případně jejich výměnu, plánujeme uskutečnit do konce 
roku 2010.

Lukáš Burďák
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V dnešní době se u mládeže v souvislosti s využíváním 
volného času poměrně často mluví o její pasivitě. Dnešní 
generace mladých jsou nazývány generacemi televizními 
nebo  počítačovými, s nechutí k jakékoliv formě aktivit 
fyzických. Proto je pro nás velkým potěšením a do jisté 
míry, vzhledem k předchozím slovům, i překvapením 
zjištění, že o fotbal je mezi nejmladšími adepty této hry v 
Hněvotíně stoupající zájem. A to nejen u chlapců ale i u 
děvčat.
Tento trend je patrný od roku 2005. Fotbalový oddíl měl v 
té době pouze družstvo straších žáků a s příchodem 
nových zájemců jsme byli nuceni hráče rozdělit dle věku 
do dvou skupin, do 12 let a nad 12 let. Přihlíželi jsme 
přitom k rozdílným fyzickým předpokladům a herní 
vyspělosti jednotlivých dětí. Sedm jich tak začalo trénovat 
odděleně od starších. Zaměřily se vyloženě na základy hry, 
věnovaly se více kopací technice a různým herním 
variantám. Toto rozdělení nám v krátké době přineslo 
něco, s čím jsme vůbec nepočítali a to nárůst počtu dětí až 
na patnáct. Tehdy se poprvé rodily myšlenky na založení 
družstva mladších žáků.

Na jaře 2006 kádr tvořili tito hráči : Bednářová, Heger, 
Horáček, Horná, Ječměň, Kaštyl, Králová, Krejčí O., 
Kreuzer J., Krikej, Mílková, Opravil, Poledníček, 
Rukriegel, Sedlák, Skácelová, Stejskal, Šimonek M., 
Šustrová, a dále Doležal, Polák, Šimonek O., Šlosar a 
Veselský, kteří již stabilně nastupovali za starší žáky. 
První historické zápasy se uskutečnily 18.6. 2006 s 
Nedvězím (1:1, branku vstřelil Polák) a se Sokolem Olšany 
(0:0). To byly na dlouhou dobu jediné úspěchy, na podzim 
jsme sehráli ještě čtyři duely ale neúspěšně. Na jaře 2007 
jsme absolvovali dalších osm zápasů a tak padlo konečné 
rozhodnutí přihlásit tým mladších žáků do regulérní 
soutěže. Během formování týmu bylo sehráno 14 utkání s 
bilancí tří remíz, jedenácti proher a se skóre 27:93. O 
vstřelené branky se podělili : Veselský 17, Heger 4, Šlosar 
4, Polák 2.
V soutěžním ročníku 2007/2008 jsme byli zařazení do 
okresního přeboru II.třídy mladších žáků. Kádr rozšířili 
hráči Drimaj, Holotík, Horáčková, Kovář, Král, Stropek, 
Šenkyřík a Urbánek. Sezóna byly velice náročná, 
nováčkovská daň vysoká a tak jsme si po odehrání 22. 
utkání připsali pouhé dvě remízy a dvacet porážek při 
skóre 7:127. Autory branek byli Heger 2, Polák 2, Kaštyl 1, 
Krejčí 1 a Urbánek 1. Po této sezóně byli přeřazeni do 

O fotbal je mezi nejmladšími adepty této hry zájem.
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starších žáků nebo ukončili činnost hráči Horná, Mílková, 
Polák a  Šimonek. Naše řady naopak rozšířilo dalších 15 
mladých adeptů ve věku 4-8 let : Blechta, Cohl, Indrák, 
Krejčí R., Kreuzer J., Nakládal, Navrátil, Nerad, Pácl, 
Paul, Rajnoch, Ševčík, Šuta, Vojáček a Zeman. Opět jsme 
museli přistoupit k rozdělení hráčů na přípravku do 8 let a 
mužstvo mladších žáků s hráči ve věku 8-12 let. Ti 
nejmenší trénují samostatně, ale bohužel zatím nehrají 
zápasy, což je velká škoda.
V právě probíhající sezóně se nám v soutěži mladších žáků 
již daří lépe. Mužstvo doplnili hráči Čuka, Horyl, Sedlák, 
Svoboda a odehrálo na podzim 9 zápasů, z toho byly 3 
vítězství, 2 remízy a 4 prohry při skóre 12:33. Zisk 
jedenácti bodů stačil po podzimu na pěkné třetí místo. O 
branky se podělili Urbánek 4, Drimaj 3, Kaštyl 2, 
Horáčková 1, Krejčí O. 1 a Svoboda 1. V současné době tým 
po prvních jarních zápasech dokonce figuruje na druhém 
místě tabulky.
Na závěr mi dovolte poděkovat výboru FC Hněvotín a 
všem ostatním, kteří nás podporují, pomáhají nám a 
fandí. Zároveň bych si dovolil požádat zájemce z řad 
rodičů nebo bývalých hráčů o pomoc při práci s touto 
„drobotinou“, stojí to za to. Například hráčka Králová, 
která prošla jak mladšími, tak staršími žáky, je členkou 
týmu Nové Sady Olomouc hrajícího Moravskoslezskou 
ligu žen. Dětí máme v současné době ve věku 4 až 12 let 
dohromady 36 a trenéři jsme s panem Kaštylem pouze 
dva. Přípravka má tréninky ve středu a v pátek, mladší žáci 
v pondělí a ve čtvrtek, vždy od 16.00 hod.

Stanislav Drtina, trenér

Tenis a volejbal – sezóna začíná.

Jako každoročně i letos na jaře byla svolána brigáda z řad 
zájemců o tenis a volejbal na přípravu hřišt na tenis a 
volejbal.  Jelikož se jedná o hřiště antuková, začíná úprava 
jejich vyčištěním od listí a nečistot po zimní přestávce. 
Byla celkově srovnána plocha a po vrstvách nanášena 
nová antuka. Celý povrch se musí vydatně kropit a 
válcovat. Na tenisovém hřišti nám dělají problémy lajny, 
pro které ještě není dostatek tepla pro opětovné napnutí. 
Také oplocení kurtu, které je  přes dvacet let staré, začíná 
mít svoje za sebou. Všechny modernizace jsou však závislé 
na finančních prostředcích. 

Že je o tyto sporty zájem svědčí i účast brigádníků. Letos se 
jich sešlo přes dvacet.

Tomáš Dostál, místostarosta


